
Barneveld, 21 mei 2019

Onderwerp:  Brief Plaatselijk Belang Garderen

Geacht College,

Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening wil ik schriftelijke vragen stellen
over de brief van Plaatselijk Belang Garderen over de ontwikkelingen bij planlocatie de 
Koepel.. 

Ter toelichting het volgende:   
Pro’98 stelt zich al vele jaren op het standpunt dat Dorpsplannen een status moet 
krijgen, en waar mogelijk als onderlegger dienen te worden gebruikt voor gemeentelijk 
beleid. Het huidige college heeft dit in belangrijke mate ook tot haar uitgangspunt 
gemaakt. Plaatselijk Belang Garderen heeft dan ook als toezegging gekregen de 
primeur te hebben van de inzet van een gebiedsregisseur door de gemeente, ter 
assistentie bij het opstellen van het dorpsplan. Wij kunnen ons, met dit als achtergrond,
de consternatie bij PB Garderen over de snelle ontwikkelingen rondom locatie ‘de 
Koepel’ goed voorstellen.

Mijn vragen:
1) Is de planontwikkeling ‘de Koepel’ besproken met Plaatselijk Belang?
2) Bent u met ons eens dat een snelle planontwikkeling van locatie ‘de Koepel’ een

belangrijk element in de ontwikkeling van het dorpsplan kan beïnvloeden?
3) Welke  mogelijkheden ziet u om de planontwikkeling ‘de Koepel’ in 

overeenstemming te brengen met de nu levende ideeën over het dorpsplan?
4) Bent u bereid de ontwikkeling van ‘de Koepel’ zodanig te temporiseren, dat het 

dorp zich, in het kader van het dorpsplan, kan uitspreken over de meest 
gewenste ontwikkeling aldaar?

Ik zie uw antwoorden met belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groeten,

Martin Lentink


